
hvorfor forbyde noget som ikke har slået 14000 dansker om året ihjel . Men det har tobaken til 

gengæld vært år . 14000 dansker til tobaken og 0 til dampen kan i se forskellen !!!  
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